

40 GR - 60 UTILISATIONS

LE LAIT DÉMAQUILLANT

efficacité waterproof

Première étape du double nettoyage, le démaquillant laisse la peau nettoyée, souple, et veloutée pour une véritable sensation de confort.

Pour : Peaux sensibles, réactives et inflammatoires

DÉMAQUILLE • ADOUCIT • APAISE



95% des testeurs déclarent que leur peau est souple après utilisation.*

85% déclarent que le démaquillant offre une véritable sensation d'hydratation.*

LES ACTIFS PHARES :



HUILE CHARDON MARIE

riche en oméga 6 et en anti-oxydant naturel, assouplit la peau, non comédogène
France



BEURRE D'OLIVE

nourrit et adoucit la peau sans graisser
France

La formule en détails :

- ✓ 0% parfum : ne pique pas les yeux
- ✓ Se transforme en lait au contact de l'eau et ne laisse pas de fini gras
- ✓ Forme ergonomique, parfaitement adaptée à l'application sur les yeux

Conseils de vente :

- ✓ 1ère étape du double nettoyage, il cible les impuretés grasses (maquillage, pollution, sébum)
- ✓ Formulé pour convenir à tous (vegan, sans allergène, sans gluten ni huile essentielle)
- ✓ Local : sur 7 ingrédients, 6 sont fabriqués en France

CONSEILS D'UTILISATION

Passer le galet sous l'eau tiède. Appliquer directement sur le visage humide, sur les joues et le front avec la face plate, retourner le démaquillant et appliquer la face arrondie sur les yeux. Avec le lait obtenu masser le visage pour éliminer le maquillage. Rincer.

Pour le maquillage waterproof, récupérer l'huile sur le galet non mouillé et appliquer sur visage sec. Reposer le démaquillant en évitant de le laisser au contact de l'eau, par exemple sur un porte-savon.

INGREDIENTS : SILYBUM MARIANUM SEED OIL, ZEA MAYS (CORN) STARCH, POLYGLYCERYL-4 OLEATE, OLEA EUROPAEA (OLIVE) FRUIT OIL*, ARACHIDYL/BEHENYL ALCOHOL, HYDROGENATED OLIVE OIL*, ARACHIDYL ALCOHOL, ARACHIDYL/ BEHENYL BETAINE ESYLATE, BEHENYL ALCOHOL, ARACHIDYL GLUCOSIDE, HELIANTHUS ANNUUS (SUNFLOWER) SEED OIL*, ROSMARINUS OFFICINALIS (ROSEMARY) EXTRACT*, TOCOPHEROL

*ingrédients issus de l'agriculture biologique

FORMAT	EAN	COLISAGE
40GR	3770014568878	x10

*résultats obtenus lors d'un test d'usage sur un panel de 20 personnes à la peau sensible dans des conditions normales d'utilisation

40 GR - 60 USES

THE CLEANSING MILK

waterproof efficiency

The first step of the double cleansing process, the make-up remover leaves the skin clean, supple and velvety for a real sensation of comfort.

For: Sensitive, reactive and inflammatory skin

REMOVES MAKEUP • SOFTENS • SOOTHES

95% of testers say their skin is supple after use.*

85% say that the makeup remover offers a truly moisturizing sensation.*



KEY ASSETS :



MILK THISTLE OIL

rich in omega 6 and natural antioxidant, softens the skin, non-comedogenic
France



OLIVE BUTTER

nourishes and softens the skin without greasing
France

The formula in detail:

- ✓ 0% fragrance: does not sting the eyes
- ✓ Transforms into milk on contact with water and does not leave an oily finish
- ✓ Ergonomic shape, perfectly suited to application on the eyes

Sales Tips:

- ✓ 1st step of double cleansing, it targets greasy impurities (makeup, pollution, sebum)
- ✓ Formulated to suit everyone (vegan, allergen-free, gluten-free and essential oil-free)
- ✓ Local: out of 7 ingredients, 6 are made in France

INSTRUCTIONS FOR USE

Rinse pebble under warm water. Apply directly on the wet face, on the cheeks and the forehead with the flat side, turn over the make-up remover and apply the rounded side on the eyes. With the milk obtained massage the face to eliminate the make-up. Rinse off.

For waterproof makeup, collect the oil on the non-wet roller and apply to dry face.

Put the make-up remover back on the sink, avoiding leaving it in contact with water, for example on a soap dish.

INGREDIENTS : SILYBUM MARIANUM SEED OIL, ZEA MAYS (CORN) STARCH, POLYGLYCERYL-4 OLEATE, OLEA EUROPAEA (OLIVE) FRUIT OIL*, ARACHIDYL/BEHENYL ALCOHOL, HYDROGENATED OLIVE OIL*, ARACHIDYL ALCOHOL, ARACHIDYL/ BEHENYL BETAINE ESYLATE, BEHENYL ALCOHOL, ARACHIDYL GLUCOSIDE, HELIANTHUS ANNUUS (SUNFLOWER) SEED OIL*, ROSMARINUS OFFICINALIS (ROSEMARY) EXTRACT*, TOCOPHEROL

*Ingredients from organic farming

FORMAT	EAN	PACKING
40GR	3770014568878	x10

*results obtained during a use test on a panel of 20 people with sensitive skin under normal conditions of use